

## 培训椅 学习椅 其他 欧拓家具

产品名称	培训椅 学习椅 其他 欧拓家具
公司名称	泉州欧拓家具有限公司
价格	.00/个
规格参数	产品类别:其他 品牌:欧拓家具 材质:其他
公司地址	惠安县涂寨镇灵山村灵瑞山下
联系电话	13599222545

## 产品详情

产品类别	其他	品牌	欧拓家具
材质	其他	适用场合	办公
风格	简约	型号	K148
可否旋转	不可以	可否折叠	不可以

k148

材质：椅面和靠背是塑料，椅架是钢管喷塑。

auto furniture co.ltd established in 2003,based at quanzhou city,fujian,china.is engaged in professional design,manufacture.the products are widely used in office,meeting room,school,banquet-hall,waiting room,gymnasium,restaurant,etc.our company has injection plastic manufacturing base,hardware manufacturing base and cushion-processing manufacturing base,which covers an area of 1,4000 square meters.we employ more than 150 staff.the professional work team with rich managerial experience keeps providing customers with excellent quality,high efficient service. our company is adhering to the "integrity-based,quality first,starting from us,pursuing excellence"business philosophy, and we pay attention to details of products and courage to innovate.it passed the iso9001:2008 quality management system certifications ,sgs certification and gained the right of import and export operations.the customers' great support contributes to our company's fast growth. we will devote more enthusiasm,greater effort to mantain good long-term partnership with old and new customers.

欧拓家具有限公司成立于2003年，位于福建省泉州市，是一家从事专业开发和生产办公、会议、教学、宴会、候机（车）室、体育场馆、餐厅等多功能座椅，并集产品设计、生产、销售于一体的企业。在职员工150余人，占地14000平米，工厂由注塑基地、五金生产基地、软包装生产基地组成，拥有资深专业技术和丰富管理经验的团队，长期为客户提供优质、高效的服务。公司秉承“诚信为本，品质优先，从我做起，追求卓越”的经营理念，注重产品细节，用于创新。通过了iso9001:2008管理体系认证和sgs认证。欧拓的成长离不开广大客户的支持和厚爱，我们将注入更多的热情、更大的努力，与广大新、老客户

保持良好的长期合作关系，携手共创美好未来。